



CBUAE hosts its 5th Board of Directors Meeting for 2020

مجلس إدارة المصرف المركزي يعقد اجتماعه الخامس لسنة 2020

Abu Dhabi (20th May 2020): The Board of Directors of the Central Bank of the UAE (CBUAE), held their fifth meeting this year via Video Conference on Tuesday 19th May 2020. The meeting took place under the chairmanship of H.E. Hareb Masood Al Darmaki, the Chairman of the Board.

أبوظبي (20 مايو 2020): عقد مجلس إدارة مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي اجتماعه الخامس لسنة 2020 بواسطة الاتصال المرئي، يوم الثلاثاء الموافق 19 مايو 2020 برئاسة معالي حارب مسعود الدرمكي، رئيس مجلس الإدارة.

The meeting was attended by H.E. Abdulrahman Saleh Al Saleh, Deputy Chairman of the Board and H.E. Abdulhamid Saeed the Governor, and Board members including: Their Excellencies Younis Haji Al Khoori, Khaled Mohammed Salem Balama, Khalid Ahmad Al Tayer and Ali Mohammed Al Madawi Al Remeithi, and a group of senior CBUAE employees.

وحضر الاجتماع معالي عبد الرحمن صالح آل صالح، نائب رئيس مجلس الإدارة، ومعالي عبدالحميد سعيد، المحافظ، وأصحاب السعادة أعضاء مجلس الإدارة: يونس حاجي الخوري، خالد محمد سالم بالعمى وخالد أحمد الطاير وعلي محمد المداوي الرميثي، كما حضر الاجتماع مجموعة من كبار موظفي المصرف المركزي.

The Board reviewed a report on the utilization of the Targeted Economic Support Scheme (TESS) from the allocated AED 50 billion TESS liquidity facility and its utilization for deferrals of loans requested by customers affected by the consequences of Covid-19 pandemic.

اطلع المجلس على تقرير بشأن استخدام خطة الدعم الاقتصادي الشاملة والاستفادة من تسهيلات السيولة البالغة قيمتها 50 مليار درهم المخصصة ضمن هذه الخطة لمنح تأجيلات على دفعات القروض التي يطالب بها عملاء البنوك المتضررين من تداعيات وباء كوفيد-19.

The Board also took note of a report highlighting an overview of the banking system surveillance. The Board instructed the publication of the report on the Central Bank of the UAE website.

وأخذ المجلس علماً بمحتوى تقرير يتضمن نظرة عامة حول مراقبة النظام المصرفي. ووجه مجلس الإدارة بنشر التقرير على موقع مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي على موقع المصرف المركزي الإلكتروني.

Moreover, the Board has also approved a request from the Ministry of Finance to activate the services of the future

كما وافق مجلس الإدارة على طلب وزارة المالية لتفعيل خدمات المنظومة



مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي
CENTRAL BANK OF THE U.A.E.

system of the e-Dirham "E11" Wallet Scheme and obtaining a Payment Service Provider license.

المستقبلية للدرهم الإلكتروني E11 Wallet Scheme، والحصول على رخصة مزود خدمات الدفع.

The Board completed the discussion of the remaining topics listed on its agenda, as well as any other new topics, and took appropriate decisions.

هذا، واستكمل المجلس مناقشة الموضوعات المتبقية المدرجة على جدول أعماله والموضوعات الأخرى المستجدة واتخذ القرارات المناسبة بشأنها.

-Ends-

-انتهى-